



Jockey Club “Destiny In Ourselves” Youth Drama Programme
賽馬會「命運由我創」青少年戲劇培訓計劃

Powerhouse Project 2018 Application Form (Registration Deadline : 18th May 2019)

發電廠計劃 2019 申請表 (報名截止日期: 2019 年5月18日)

Applicant’s information 申請者資料:

English Name 英文名字: _____

Chinese Name 中文名字(if any 如有): _____

Gender 性別 : Male 男 / Female 女 Age 年齡 : _____

Date of Birth 出生日期 (DD 日/MM月/YY 年): _____

Email 電郵: _____

Mobile 電話 (if any 如有): _____

School or Youth Centre 所讀學校 或 社區中心:

Residential Address 居住地址:

Please tell us what training / experiences you have in theatre

戲劇相關之藝術訓練及經驗 :

Emergency Contact 緊急聯絡

Contact person 聯絡人: _____

Contact number 聯絡電話: _____

Relationship 關係: _____

Email 電郵: _____

Submission of application 遞交申請表格方法:

Email 電郵 : hkjc.s4a@gmail.com

Fax 傳真 : 2520 5996

COMMITMENT AGREEMENT 約束協議

I realize that if I has been chosen for the programme 本人清楚明白若被成功揀選:

- I will attend every lesson and gala rehearsals for which is scheduled. As well as responsible for personal Items.
本人確保參與所有課堂、匯演排練及保管好隨身物品。
- In case of illness, I will notify S4A staff in advance. In order to ensure the quality of the lessons and commitment to the production, I understand that I will need to put in \$1,000 cheque deposit (issue to Shakespeare4All Company Limited) to cover the production costs if I stop attending the course. The \$1,000 cheque deposit will be returned after all the course is completed as agreed to.
如因病需缺席，本人將立即通知有關的小莎翁工作人員。為確保課堂質素，本人明白需預繳\$1000元按金支票予 (Shakespeare4All Company Limited) 以承保若退出計劃及違反協議所引至的行政費損失。完成課程後該按金支票將會全數退還。
- If student have financial difficulty on paying the deposit please contact S4A for further arrangement.
如學員在支付按金上有經濟困難，可聯絡香港小莎翁以另作安排。

Signature 簽署: _____

Date日期: _____

Shakespeare4All® Company Limited 香港小莎翁有限公司

Room C, 9/F, Wah Ha Factory Building, 1069-1073 King's Road, Quarry Bay, Hong Kong
香港銅魚涌英皇道 1069-1073 號華廈工業大廈 9 樓 C 室

Tel 電話: 2520 6232 Fax 傳真: 2520 5996 Email 電郵: info@s4a.org.hk Website 網址 : www.s4a.org.hk